
Hitrejše
razreševanje
problemov

STANE ŽNUDERL, Opekarska 27:
»Po preoblikovanju krajevne skupnosti

20. aprila
vsi
na referendum!

bodo pačtolikšne kolikor morajo biti.
Morda bi bile lahko celo večje. Obe-
nem pa menim, da ima naša krajevna
skupnost že sedaj precej vpliva med
ljudmi.«

LEOPOLD KLANČAR, Opekarska
10: »Po preoblikovanju bodo krajevne
skupnosti najbrž res zaokrožene celote.
Seveda ne bi smele biti premajhne.
Krajevne skupnosti pa bi morale imeti
več vpliva tudi drugje, ne le med kra-
jani.«

TANJA RUPERT, Pot na Rakovo
jelšo 17 X.: »Najbrž bomo potem lažje
reševali težave, ki jih imamo na Rakovi
jelši celo goro. Zaenkrat se stvari nika-
mor ne premikajo, morda bo v novi
krajevni skupnosti teklo razreševanje
hitreje kot doslej. Na primer: že nekaj
časa nas je nekaj podnajemnikov brez
električnega toka, nihče pa nam ne po-
maga pri urejanju tega.«


